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Hei! 
 
Kan de føre denne? 
 
Takk for hjelpa. 
 
Mvh 
Eirik 

Sendt fra min iPhone 
 
Videresendt melding: 

Fra: Bjorn Tore Hesjedal <bjorn.t.hesjedal@gsk.com> 
Dato: 5. november 2018 kl. 14:53:46 CET 
Til: Øyvind H Oddekalv <Oyvind.Oddekalv@meland.kommune.no>, Eirik Bouwer 
Utne <Eirik.Utne@meland.kommune.no> 
Kopi: Anders Olav Dale <andersolav.dale@gmail.com>, Bjorn Tore Hesjedal 
<bjorn.t.hesjedal@gsk.com> 
Emne: Prioriteringer for Meland Idrettsråd for perioden 2017 - 2020 

Hei 
Meland Idrettsråd ber om å få til et konstruktivt møte hvor vi sammen kan se på 
hvordan vi kan finne gode løsninger for prioriterte idrettsanlegg i Meland kommune.  
  
Vi jobber med flere saker, men viktigst av alt er at vi om litt over ett år slår oss 
sammen med Radøy og Lindås og blir til Alver kommune. Idrettsrådet har stor tro på 
at dette er både fornuftig og riktig å gjennomføre.  
  
Likevel vet vi alle at der er ganske store forskjeller innen de tre kommunene mht 
eierstruktur og driftsstruktur innen idrettsanlegg.  Vi i Meland har vært utrolig 
heldige som har hatt Trond Mohn med på laget. Det betyr at vi har flere flotte anlegg 
som er i privat eie. Privat eie har sine helt klare fordeler, men også noen utfordringer 
mht drift og vedlikehold. Det må i stor grad gjøres på dugnad. 
  
Meland kommune har gitt idretten kommunalt tilskudd til drift og vedlikehold av 
idrettsanlegg – det er helt avgjørende for at vi skal klare å opprettholde en god 
standard på anleggene.  
  
Idrettsrådet er bekymret for hvilke «avtale»  idretten i Alver kan forvente fra 2020. 
Per dags dato er det kun NHIL sitt flotte anlegg i Leirdalen, som har et fast årlig 
tilskudd.  
  
Idrettsrådet mener at følgende idrettsanlegg også burde hatt en skriftig årlig avtale 
på plass før Alver kommune ser dagens lys i 2020: 
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1. Fossemyra Idrettspark inkludert Stiftelsen Meland Aktiv som eier og driver 
Idrettshallen på Fossemyra 

2. Meland Golf og Naturpark 
3. Meland Motorsport sitt anlegg ved Eldsfjellet 
4. Meland Skyttarlag sitt anlegg ved Espetvedt 
5. Nordhordland Padleklubb sitt anlegg ved Flatøy 

Klarer vi å få til et møte i løpet av november/desember med tanke på å starte 
prosessen med å få på plass ønskede avtaler før 01.01. 2020 
  
Hører gjerne fra dere og ser for meg at det er naturlig at Rådmann i Meland 
kommune deltar (kan dere videresende til han?) 
  
Med vennlig hilsen 
Bjørn Tore Hesjedal, leder Meland idrettsråd 
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